

Title (en)

Card or placard and method of making such.

Title (de)

Karte oder Plakat sowie Verfahren zur Herstellung.

Title (fr)

Carte ou placard et méthode de fabrication.

Publication

EP 0645745 A1 19950329 (DE)

Application

EP 94810555 A 19940926

Priority

DE 9314586 U 19930927

Abstract (en)

A top part (7) depicting any desired theme is punched out of the surface of a card or of a placard. The rear part (3) is bent towards the rear around the bending edges (5) so that the card or the placard can stand with lower supporting edges (2, 4) on a base. Punched-out cutouts (8) serve to supplement the theme. The card or the placard can be printed and/or written on. It preferably consists of cardboard or another relatively stiff material. Cards of similar design are also suitable as creative name tags for inserting in breast pockets of jackets and shirts. The card or the placard is preferably depicted with the aid of a CAD system and a punching form, preferably made of wood, with blades inserted into incisions is then produced by means of a simple CIM system and the card is punched. This method can be implemented quickly and is economical. The punching form is subject to only slight wear. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Kopfteil (7) mit beliebigem Thema ist aus der Fläche einer Karte oder eines Plakats ausgestanzt. Der hintere Teil (3) ist um die Biegekanten (5) nach hinten gebogen, so dass die Karte oder das Plakat mit unteren Abstützkanten (2,4) auf einer Unterlage stehen kann. Als Ergänzung des Themas dienen ausgestanzte Ausnehmungen (8). Die Karte oder das Plakat kann bedruckt und/oder beschrieben werden. Sie besteht vorzugsweise aus Karton oder einem relativ steifen Anderen Material. Gleichartig aufgebaute Karten eignen sich auch als originelle Namensschilder zum Einsticken in Brusttaschen von Jacken und Hemden. Bevorzugterweise wird die Karte oder das Plakat mit Hilfe eines CAD-Systems dargestellt und danach wird mittels eines einfachen CIM-Systems eine Stanzform, beispielsweise aus Holz, mit in Einschnitten eingeschobenen Messern hergestellt und die Karte gestanzt. Dieses Verfahren ist schnell realisierbar und wirtschaftlich. Die Stanzform weist nur einen kleinen Verschleiss auf. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 1/06; G09F 1/08

IPC 8 full level

G09F 1/06 (2006.01); **G09F 1/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 1/06 (2013.01); **G09F 1/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] US 5010669 A 19910430 - MORAN GEORGE [US]
- [A] US 4062138 A 19771213 - WARENBACK MELVIN S

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0645745 A1 19950329; EP 0645745 B1 19980610; AT E167326 T1 19980615; DE 59406190 D1 19980716; DE 9314586 U1 19940210

DOCDB simple family (application)

EP 94810555 A 19940926; AT 94810555 T 19940926; DE 59406190 T 19940926; DE 9314586 U 19930927